

GENERAL ANNUAL MEETING FMBB vzw. 6th May 2009

Location: Roudnice nad Labem - Czech Republic

Time : 20:00 hour.

1. Opening meeting - Ouverture du réunion.

- The President opens the meeting at 20.20 and welcomes the present people.
Le président ouvre la réunion à 20.20h. et accueille les personnes présentes.

2. Control contact addresses members (e-mail-List)

Contrôle du adresse contactes e-mail.

- Johan demande a tous les pays pour communique l'information contactes au secrétariat pendent le championnat.
- Johan asks all countries to give their contact information to the secretary during the championship.

3. Indicating two counters for the board election - Désignation du conteurs des voix.

Mr. Gilbert(France) + Mr. Fin Bertelsen (Denmark)

4. Indicating two Inspectors for the annual account of 2009

Désignation deux contrôleurs des comptes 2009.

- Dhr. Felix Ho (Hong Kong) + Geert Bouckaert (Belgium – Belgique).

5. Reading and approval of the report of the annual meeting in Kocevje - Slovenia on 07-05-2008

Lecture et approbation du PV de assemblé générale annuelle de 7-5-2008.

- Approved Unanimous after reading after one remark from Denmark.
Après lecture approuvé unanime après une Remarque de Danemark.
- Question Denmark on point 8.3:
Switzerland was allowed to participate in the Mondioring, how was that possible?
La Suisse a été permis de participé dans le Mondioring, comment était ce possible ?
 - The reason for the participation is to let the Mondioring discipline allow to grow.
La raison de la participation est a laissé la discipline de Mondioring se développer.

6. Financial overview 2008 - Sommaire financier de 2008.

No comments on the reading of the financial overview 2008 from Mr. Albert Ritter – see details in attachment.

Pas de remarques sur la lecture du bilan Financial 2008 de Mr. Albert Ritter - voir les détails en pièce jointe.

7. Proposition financial budget 2009 - proposition budget 2009.

- Mr. Albert Ritter présente le budget financier pour 2009.
- Mr. Albert Ritter presents the financial budget for 2009.

8. Approval financial budget 2009 - Approbation du budget financier 2009.

- The financial budget for 2009 was approved unanimous.
- Le budget financier a été approuvé unanime.

9. Report activities - rapport activité.

- World championship FMBB 2008 - Mondiale FMBB 2008.
 - We give great thanks and respect to Marco and the team around him for the organization of the championship in Slovenia.
On donne un grand merci et beaucoup de respect a Marco et son team pour l'organisation du mondiale FMBB 2008 a Slovénie.

- World championship FMBB 2009 - Mondiale FMBB 2009.
 - We give thanks to the republic of Czech for the organization of this championship with their motivated team (2 clubs) they do their best, taking in consideration the work they did and the amount of inscriptions this year. We can tell you that this championship still grows, this happens evens rapidly.
 - On remercie la République tchèque avec leur équipe motivez (2 clubs) pour l'organisation de cette mondiale. Ils fait leur meilleur, vu le travaille les ans passé et le nombres des concurrents inscrit. On peut dire qu'on grandissons et même très rapide.
- World championship FMBB 2010 / 2011 / 2012 / 2013
- Mondiale FMBB 2010 / 2011 / 2012 / 2013:
 - 2010: Spain cannot organize the championship. Mr. Theo Dijkman asked around and Germany will take the organization for 2010. More information and details will follow later.
l'Espagne peut pas organiser la mondiale, après Mr. Theo Dijkman a demandé autour, l'Allemagne reprends l'organisation de cette mondiale en 2010. Plus d'information et des détaille suivra plus tard.
 - 2011: too early for information – trop tôt pour information.
 - 2012: too early for information – trop tôt pour information.

10. Status and Cooperation between FMBB and FCI

- The statutes are reworked, accepted and published around 15 march 2009.
Les statuts sont retravaillées, acceptés et publiés autour de 15 mars 2009.
- we still wait for answer of the FCI for acceptance.
Nous attendons encore la réponse du FCI pour l'acceptation.

11. Questions send in by the members - Questions des membres.

- Pas de questions envoyées par les membres.
No questions sent in by the members.

12. Election FMBB Board: resigning and eligible for re-election: Johan Weckhuyzen, Peter Probst. l'élection Conseil d'administration FMBB : Démission et rééligible: Johan Weckhuyzen, Peter Probst.

- 12 vote bulletins distributed – 12 bulletins de vote on étés distribués.
7 votes nécessaire pour être élue – 7 votes needed to be elected.
- Johan: 12 in favor, 0 against → Reelected - réélue.
Peter: 2 in favor, 10 against. → Not reelected - pas réélue

13. End of meeting – Fin de la réunion.

- 21:30.